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z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka 

 

z dnia 26  listopada  2018 r. 
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P r o t o k ó ł   
 

 

 

 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 

26 listopada 2018 roku pod przewodnictwem p. Edwarda Podbielskiego - 

Przewodniczącego Komisji. 
 

 

 

 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
 

-Na posiedzeniu Komisji w dniu 26 listopada  swoją obecność odnotowało 5 członków 

Komisji (lista obecności w załączeniu do protokołu). 

  

Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli: 

 
1. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska. 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad; 

2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji; 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na II sesję Rady Miasta; 

4. Sprawy Różne. 

 
 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 26 listopada 2018 r. Po przywitaniu 

zebranych i stwierdzeniu  quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił proponowany 

porządek obrad, który został przyjęty: 

Jednogłośnie 5 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji; 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski jako kandydata na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponował kandydaturę radnego  

p. Waldemara Pałysa. Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zapytał czy są jeszcze 

jakieś inne propozycję kandydatów do pełnienia w/w funkcji.  

Radny p. Andrzej Pęksa zaproponował na pełnienie w/w funkcji kandydaturę radnego 

p. Mieczysława Szymalskiego.  
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Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski w związku z powyższym zapytał czy 

zgłoszeni kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie do na funkcję Wiceprzewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski w związku  

z wyrażeniem zgody przez w/w kandydatów zarządził głosowanie. Przewodniczący  Komisji 

p. Edward Podbielski w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie kandydaturę  

p. Waldemara Pałysa na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Komisja w głosowaniu jawnym 3 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” wybrała na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji  

p. Waldemara Pałysa. 

 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski stwierdziła, że w związku  

z powyższym głosowanie nad kandydaturą radnego p. Mieczysława Szymalskiego jest 

bezzasadne. Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski ogłosił, że w związku  

z powyższym wynikiem przeprowadzonego głosowania na funkcję Wiceprzewodniczącego 

został wybrany radny p. Waldemar Pałys.  

AD. 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na II sesję Rady Miasta 

a/ projekt uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 r.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zwrócił się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu przedmiotowego projektu uchwały.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniała, że zaproponowane projekty uchwał 

budżetu, WPF oraz kredyt dotyczą zmian prowadzących do zmniejszenia dochodów miasta  

o ponad 17 600 000,00 zł, zmniejszenie planowanych wydatków o 24 mln. zł. w tym 

wydatków majątkowych o 24 328 000, 00 zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że efektem wprowadzenia powyżej przedstawionych zmian będzie 

zmniejszenie kwoty planowanego kredytu. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że 

w/w zmniejszenie będzie o kwotę 6 700 000,00 zł. do wysokości 11 300 000,00 zł. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła również co wpływa na zmniejszenie kwoty deficytu. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że głównym czynnikiem mającym 

wpływ na zmniejszenie deficytu są środki zewnętrzne.  Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

zwróciła uwagę, że na zmniejszenie dochodów w przedmiotowym projekcie uchwały 

wpłynęły zadania pn. budowa ul. Prusa / Lubiejewska. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że w/w zadanie wpłynęło na zmniejszenie planowanych dochodów prawie  

o 2 mln. zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że innym czynnikiem 

wpływającym na zmniejszenie planowanych dochodów jest zadanie pn. ochrona powietrza 

atmosferycznego o 620 tys. zł. czyli środki na wymianę pieców. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska poinformowała, że w/w zadanie nie będzie realizowane przez Urząd Miasta. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że innym czynnikiem wypływającym 

na zmniejszenie kwoty dochodów jest zmniejszenie kwoty subwencji. Skarbnik Miasta  
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p. Anna Wilczyńska w następnej kolejności przeszła do objaśnień związanych z tematyką 

wydatków. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że największą wartością 

wpływającą na stan wydatków są środki finansowe przeznaczone na budowę ciągów pieszo – 

rowerowych. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę na zmniejszenie środków 

związanych z wydatkowaniem ich na poszczególne inwestycje. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska poinformowała, które zadanie inwestycyjne nie będą realizowane oraz na, które 

zostaną zmniejszone środki finansowe i o jakie kwoty.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zapytał czy ulice na, które jest 

sporządzona dokumentacja, i na które były zabezpieczone w budżecie środki będą ujęte  

w budżecie miasta na 2019 rok jako wydatki niewygasające.   

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że nie został jeszcze złożony  

i przedstawiony projekt uchwały dotyczący wydatków niewygasających. Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że z całą pewnością uchwała taka będzie przygotowywana  

i przedstawiona do zatwierdzenia Radzie Miasta. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że projekt uchwały oraz projekt budżetu zostały przemyślane w taki sposób 

aby to co jest już niemożliwe do realizacji na 2018 rok wprowadzić do projektu budżetu na 

2019 rok.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zapytał czy w związku z powyższym 

oznacza to, że w projekcie budżetu miasta na 2019 rok nie będzie zawartych wydatków 

niewygasających.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że wydatki niewygasające 

zostaną ujęte w odrębnej chwale, która zostanie przedstawione Radzie Miasta. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że wydatki niewygasające będą realizowane do 

czerwca 2019 rok.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski w związku z powyższym 

zaproponował jako wniosek Komisji Rewizyjnej aby w pierwszej kolejności w wydatkach 

niewygasających na 2019 rok ująć te ulice, na które została sporządzona dokumentacja  

w 2018 roku.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego 

Komisji wyjaśniała, że wprowadzając wydatki niewygasające w dniu 31 grudnia 2018 r. 

należy środki te zabezpieczyć na rachunku bankowym. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że automatycznie kredyt zostaje zwiększony o taką kwotę 2018 roku aby 

środki te były już odprowadzone na rachunek bankowy.  

Radny p. Andrzej Pęksa poddał pod rozwagę, czy wniosek zaproponowany przez 

Przewodniczącego Komisji wyżej zaproponowanym kształcie jest w ogóle zasadny.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że ulice, na które została 

sporządzone dokumentacja w 2018 roku są w głównej mierze ujęte w planie wydatków 

niewygasających.   
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Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski podziękował Skarbnik Miasta p. Annie 

Wilczyńskiej za wyjaśnienie. Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski w związku  

z powyższym wycofał zaproponowany przez siebie wniosek.  

Radny p. Andrzej Pęksa zapytał czy w związku z przedstawionym powyżej 

informacjami należy rozumieć, że Urząd Miasta wycofał się z projektu dofinansowań na 

wymianę pieców grzewczych.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do pytania radnego odpowiedziała, 

że miasto w związku ze zmianą systemu nie pozyskało środków w tym zakresie. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniała, że na chwilę obecną poszczególne osoby 

zainteresowane będą mogli złożyć wniosek za pośrednictwem miasta. Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska poinformował, że w związku ze zmianą zasad miasto nie musi już mieć 

tych środków w budżecie aby realizować w/w zadanie. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

wyjaśniała również, że wnioski będą składane przez osoby zainteresowane bezpośredni do 

WIOŚ.  

Radny p. Andrzej Pęksa  zauważył, że program został ulepszony w taki sposób aby 

osoby najbardziej ubogie miały dostęp i możliwość skorzystania z programu dofinansowania 

na wymianę pieców.  

Radny p. Mieczysław Szymalski zwrócił uwagę, że w przypadku osób najbardziej 

ubogich program ten i tak nie wiele zmieni. Radny uzasadnił swoją wypowiedź tym, że osoby 

ubogie i tak nie będą miały środków na wymagany wkład własny. Radny zauważył, że 

przyznawane środki można podzielić na kwalifikowane i niekwalifikowane. Radny zwrócił 

uwagę, że  większość stanowią środki niekwalifikowane, na które nie przysługuje żadna 

dopłata i muszą zostać one wydatkowane. Radny wyraził zdanie, że zasady w/w programu są 

dużo bardziej niekorzystne od poprzednich.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do zmian po stronie dochodów 

zwróciła uwagę, że idą za tym zmiany wydatków. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformował, że budowa ciągów pieszo – rowerowych i budowa ul. B. Prusa / Lubiejewska 

są to wydatki, które już w tym momencie zostały zaproponowane do zdjęcia w budżecie 2018 

roku. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że innymi wydatkami, które 

zostały zaproponowane do zdjęcia w planie 2018 roku są wydatki przewidziane na 

rewitalizację centrum miasta. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska w następnej kolejności 

nawiązała do tematu wydatków bieżących jednocześnie wyjaśniając wprowadzone zmiany  

w tym zakresie. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że w/w wydatki 

dotyczą zwiększenia subwencji oraz zmniejszenia wydatków na budowę szkoły. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała również, że w wydatkach bieżących następuje 

przeniesienie środków na zadanie pod nazwą „kuchnia miejska”.  Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska wyjaśniał, że w/w zadanie planowane jest do utworzenia w ramach środków 

alkoholowych. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że w ramach tego 

zadania będzie zmodernizowana część budynku po dawnym Urzędzie Skarbowym gdzie 

będzie mieściła się tzw. „kuchnia miejska”.   
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Radny p. Andrzej Pęksa   zapytał co należy rozumieć i jakie będzie przeznaczenie 

„kuchni miejskiej”.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że w/w zadanie zostanie 

utworzone celem realizowania realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. Skarbnik Miasta 

p. Anna Wilczyńska wyjaśniała, że na chwilę obecną osoby mające problemy alkoholowe 

otrzymują zasiłki finansowe natomiast z chwilę uruchomienia w/w programu osoby objęte 

programem otrzymają pomoc w postaci bonu na posiłek do zrealizowania w kuchni miejskiej.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy w/w wsparcie będzie wsparciem jednorazowym 

czy systematycznym.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na pewno będzie to działanie 

systemowe.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał jaka będzie skala tego programu czyli ile osób 

zostanie objętych programem.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na daną chwilę trudno jest jej 

odpowiedzieć na zadane pytanie wobec czego odpowiedź zostanie udzielona w późniejszym 

czasie po skonsultowaniu z Kierownikiem MOPS.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski wyraził opinię, że jest to bardzo dobre 

rozwiązanie. Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zwrócił uwagę, że do chwili 

obecnej były problemy z wydatkowaniem środków uzyskanych ze sprzedaży alkoholu.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że zaplanowane zmiany 

spowodują zmniejszenie deficytu o kwotę 6 700 000,00 zł. do wysokości 12 300 000,00 zł. 

oraz zmniejszenie planowanego kredytu długoterminowego w 2018 roku o tą samą kwotę 

czyli o 6 700 000,00 zł. do kwoty 11 300 000,00 zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że kolejny projekt uchwały WPF jest konsekwencją projektu uchwały w/s 

zmiany uchwały budżetowej na 2018 r. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, 

że kolejnym przedstawionym projektem uchwały jest projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w/s zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2018 r. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

wyjaśniła, że przedstawiony powyżej projekt uchwały zmienia kwotę przyznanego kredytu do 

kwoty planowanego kredytu.   

Radny p. Mieczysław Szymalski zapytał ile wynoszą dopłaty do świadczenia 500 plus.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do pytania radnego odpowiedziała, 

że dopłaty do w/w świadczenia kształtują się w granicach 13 mil. zł. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska poinformowała, że w/w środki są to środki pochodzące z dotacji celowej.  

Radny p. Mieczysław Szymalski zapytał czy wiadomo ile wynosi dopłata w tym 

zakresie w gminie.  
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że nie posiada takiej informacji. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że cześć środków z otrzymanej dotacji 

została przeznaczona również na realizację świadczenia 300 plus.  

Radny p. Mieczysław Szymalski zapytał czy realizacja wyżej wskazanych programów 

przebiega bezproblemowo.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że przedstawione programy 

realizowane są przez MOPS wobec czego osobą najbardziej właściwą do udzielenia 

odpowiedzi jest Kierownik MOPS. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że  

z posiadanych  informacji realizacja programów przebiega bezproblemowo. Skarbnik Miasta 

p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że duża część wniosków w/w zakresie była składana 

elektronicznie.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski nawiązując do tematu przedmiotowego 

projektu uchwały zwrócił uwagę na kwestię przychodów i rozchodów ujętych w/w projekcie. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zauważył, że warunkiem aby zamknąć budżet 

jest wysokość dochodów przewyższająca kwotę wydatków.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się od wypowiedzi Przewodniczącego 

Komisji odpowiedziała, że owszem takie działanie jest wymagane w przypadku wydatków 

bieżących natomiast nie ma zastosowania w odniesieniu do wydatków majątkowych. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że w związku z powyższym  

w przypadku wydatków majątkowych dopuszczalny jest deficyt. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska wyjaśniała, że powyżej wskazany deficyt jest to właśnie ten rodzaj deficytu, 

który może być finansowany poprzez kredyt.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zwrócił się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o przygotowanie i przedstawienie informacji ile środków 

własnych miasto wyda na funkcjonowanie oświaty.  

Radny p. Mieczysław Szymalski zapytał czy radny mówi o środkach wydatkowanych 

przez miasto poza subwencją.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski odpowiedział, że właśnie o takie 

środki pyta. Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zwrócił uwagę, że są trzy 

najważniejsze dziedziny gdzie miasto dokonuje wydatkowania w/w środków. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zauważył, że do wyżej wskazanych dziedzin 

można zaliczyć między innymi pomoc społeczną. Przewodniczący Komisji p. Edward 

Podbielski zapytał również jak wyglądała w 2018 r. gospodarka odpadami.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że gospodarka w 2018 r. była na 

poziomie zrównoważonym jednocześnie zwracając uwagę, że pod znakiem zapytania stoi jak 

będzie ona wyglądała w 2019 r. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska uzasadniała swoją 

wypowiedź tym, że w/w zakresie zostanie ogłoszony przetarg nieograniczony. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że jeżeli natomiast chodzi o realizację dochodów 

przedstawienie sprawozdania w tym zakresie będzie możliwe dopiero po zakończeniu roku. 
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że na chwilę obecną realizacja ta ma 

charakter bieżący. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska w następnej kolejności nawiązała do 

pytania z zakresu oświaty. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniała, że jeżeli chodzi  

o oświatę sama subwencja po zwiększeniu wynosi 15 800 000,00 zł. natomiast całość 

wydatków na oświatę kształtuje się na poziomie 26 064 000,00 zł.  

Radny p. Mieczysław Szymalski w związku z powyższym zwrócił uwagę, że 

przedszkola finansowane są oddzielnie. Radny zauważył, że w/w zadania są zadaniami 

własnym gminy.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że przedszkola są wyodrębnione 

oddzielnie jeżeli chodzi o dochody natomiast w zakresie wydatków są one finansowane 

razem. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że oznacza to, że w kwocie 

26 064 000,00 zł. są ujęte również przedszkola. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

zwróciła uwagę, że natomiast w dochodach czyli 15 800 000,00 zł. należałoby dodać jeszcze 

kwotę paru milionów zł. dotacji, którą miasto otrzymuje na finansowanie przedszkoli.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy w/w dane są dostępne w rozbiciu na same 

szkoły. Radny w związku z powyższym zapytał ile dopłacane jest środków na finansowanie 

samych szkół.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że  na same szkoły podstawowe 

wydatkowane jest przez miasto 10 449 000,00 zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że po zmianie przepisów ustawowych można wyróżnić dwa nowe rozdziały 

gdzie zgodnie z obowiązującymi przepisami część środków z subwencji należy zapisać  

w dwa nowe paragrafy.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zapytał czy radni mają jeszcze  

w przedmiotowym projekcie uchwały jakieś pytania do Skarbnik Miasta p. Anny 

Wilczyńskiej. W związku z dalszym brakiem pytań w przedmiotowym punkcie 

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski poddał po głosowanie celem zaopiniowania 

projekt uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

Projekt uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

Komisja jednogłośnie  w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedmiotowym kształcie. 

b/ Projekt uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2018 – 2017. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zwrócił się z wnioskiem aby materiały 

na sesję Rady Miasta dla Komisji Rewizyjnej były drukowane również w wersji papierowej. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski w następnej kolejności poddał pod głosowanie 

celem zaopiniowania projekt uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostrów Mazowiecka na lata 2018 – 2017.  
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Projekt uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 

na lata 2018 – 2017. 

Komisja jednogłośnie  w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedmiotowym kształcie. 

c/ Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w/s zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

w 2018 r. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski wyraził zdanie, że dobrą informacją 

jest, że wysokość kredytu będzie wynosiła nie 18 mln. zł. a 11 mln. zł. Przewodniczący 

Komisji p. Edward Podbielski poddał pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w/s zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2018 r.  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w/s zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

w 2018 r. 

Komisja jednogłośnie  w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedmiotowym kształcie. 

AD. 4 

Sprawy Różne. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski poinformował o przedstawionej przez 

pracownika Biura Rady Uchwale Nr XXXIX/259/2010 Rady Miasta w/s określenia trybu prac 

nad projektem uchwały budżetowej. Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zwrócił 

uwagę, że zgodnie z przedstawioną uchwałą Komisja Rewizyjna zobowiązana jest zakończyć 

prace nad projektem budżetu miasta na 2019 r. do dnia 10 grudnia br. Przewodniczący 

Komisji p. Edward Podbielski zapytał na kiedy planowany jest termin sesji Rady Miasta w/s 

podjęcia uchwały budżetowej na 2019 r. Po przeprowadzonej konsultacji w/s ustalono, że 

planowanym terminem sesje jest dzień 19 grudnia br. Przewodniczący Komisji p. Edward 

Podbielski oznajmił, że po ustaleniu terminu w/w sesji Rady Miasta zostanie również ustalony 

termin posiedzenia Komisji Rewizyjnej.  

Radny p. Andrzej Pęksa poinformował, że zgłosiła się do niego delegacja 

mieszkańców ul. Traugutta oraz ulic okolicznych w/s bezpańskich zwierząt. Radny zwrócił 

uwagę, że bezdomne zwierzęta zagrażają dzieciom uczęszczającym do szkoły. Radny  

w związku z powyższym zwrócił się z prośbą o podjęcie właściwych działań w/s. Radny  

w następnej kolejności nawiązał do kwestii ul. 63 Rok. Radny zwrócił uwagę, że na problem 

nieświecących lamp ulicznych na odcinku ul. 63 Rok. Radny w związku z powyższym 

zwrócił się z prośbą o podjęcie właściwych działań w tym zakresie.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski nawiązując do tematu podjętego przez 

radnego p. Andrzeja Pękse poinformował, że również ma zastrzeżenia do sposobu wykonania 

inwestycji ul. 63 Rok. Radny zauważył, że przy jednej z posesji znajdującej się na w/w ulicy 

wyjazd z posesji utrudnia źle zlokalizowany słup energetyczny. Radny poinformowała, że 

stanowi to znaczne utrudnienie dla użytkowników tej nieruchomości.  
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Radny p. Andrzej Pęksa zwrócił uwagę na sprawę znaku zakazu zatrzymywania 

usytuowanego przy jednej z posesji na odcinku ul. 63 Rok w kierunku Grabownicy. Radny 

zapytała czemu ma służyć w/w znak zakazu.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zwrócił uwagę, że teren drogi,  

o którym mowa należy do zasobów dróg powiatowych wobec czego miasto nie ma 

kompetencji w zakresie dotyczącym  organizacji ruchu na wyżej wskazanym odcinku.  

Więcej głosów nie było  

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Edward Witold Podbielski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 

 

 


